
Interpellasjon om lærlingeplasser for barne- og ungdomsarbeidere 

Indre Fosen Ungdomsråd, Sigurd Ramdal 

 

Bakgrunn for interpellasjonen: 

I perioden 2020-2021 har Indre Fosen kommune tilbudt flere lærlingeplasser for helsefagarbeidere, 
og all ære for det! Men ikke en eneste lærlingeplass for barne- og ungdomsarbeidere har blitt utlyst. 

Med kommunens mål om bolyst og befolkningsvekst gir det lite mening for ungdomsrådet at vi ikke 
gjør mer for å beholde ungdommen i kommunen, og bruker muligheten til å utdanne dyktige 
fagarbeidere her. Mange som går barne- og ungdomsarbeiderfag har planer om å bli nettopp barne- 
og ungdomsarbeidere. Når det ikke tilbys lærlingeplasser i kommunen bli de rett og slett tvunget til å 
flytte ut av kommunen. Vår store bekymring er at vi risikerer at mange flytter for godt. Da mister 
kommunen ikke bare unge, dyktige mennesker, men også potensielle familiestiftere. 

Vi i Indre Fosen Ungdomsråd mener det er viktig at vi sikrer oss arbeidskraft for framtida. Her har vi 
kortreist arbeidskraft med mye og riktig kompetanse. Selv om prognosene peker mot laver 
fødselstall og tilflytning i kommunen, trenger vi noen til å ta vare på barna vi faktisk har her. 

 

Spørsmål til ordføreren: 

 Hva skyldes det at kommunen ikke har tilbudt lærlingeplasser for kommende barne- og 
ungdomsarbeidere? 

 Hva vil ordføreren gjøre for å sikre ungdom som utdanner seg til barne- og 
ungdomsarbeidere lærlingplass? 

 

Sigurd Ramdal, på vegne av Indre Fosen Ungdomsråd
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